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Aanbiedingsbrief  

 
aan: Algemeen Bestuur RUD Utrecht 
van: Michael van Bockel 
steller: María José Porras 
onderwerp: AP04.2a_Bestuurlijke planning- en controlcyclus 2017 
t.b.v.: AB d.d. 6 oktober 2016 
bijlage: b) Jaarcyclusplanning 2017 
 
 
Status 
 
X ter kennisneming 
O ter (oriëntatie) bespreking 
O ter besluitvorming 
 
 
Samenvatting 
 
Ten behoeve van de planning- en controlcyclus 2017 is aan griffiers gevraagd wat we beter zouden kunnen 
inplannen zodat onze planning- en controlcyclus beter aansluit met de behoeften van de opdrachtgevers. 
Het resultaat van het gesprek is verwerkt in de Jaarcyclusplanning 2017. 
 
 
Voorstel 
 
Het Algemeen Bestuur wordt voorgesteld om: 

1. kennis te nemen van de bestuurlijke planning- en controlcyclus 2017. 
 
 
Toelichting 
 
Afgelopen juli is overleg geweest tussen de secretaris van de RUD en de griffies over de Jaarcyclusplanning 2017. 
Hieruit is gebleken dat: 
 
1) De zienswijzen op de ontwerp begroting worden in de verschillende raden later behandeld dan dat wij in de 

planning hadden aangegeven. Naar aanleiding van dit punt hebben we de periode van zienswijze verlengd 
met twee weken. De consequentie hiervan is dat de bestuursvergaderingen ook met twee weken 
doorschuiven. Ook de tijd tussen het indienen van de zienswijzen en de AB-vergadering waarin de begroting 
goedgekeurd moet worden is minimaal. De regievoerders krijgen hierdoor minder tijd om de aangepaste 
begroting te bestuderen. Een goede uitleg over de aanpassingen in de stukken is dan ook belangrijk. 

2) Op dit moment zijn 8 vergadering ingepland. Hiervan zijn 5 vergadering echt noodzakelijk. De resterende 3 
vergaderingen hebben we ingepland en worden geoormerkt in 2017 als gereserveerd. Indien er geen 
agendapunten zijn, wordt de vergadering tijdig afgezegd. De reden hiervoor heeft te maken met de transitie 
naar outputfinanciering en andere items die mogelijk tussentijds besproken moeten worden met het Bestuur.  

 
 
 


